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Interpelacja 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

Zwracam się do Pana w sprawie cmentarzy komunalnych. W wielu miejscowościach od 
jakiegoś czasu na cmentarzach ustawiono specjalne półki, na których osoby odwiedzające 
swoich bliskich mogą zostawić znicze, których już nie wykorzystają, a mogą je wykorzystać inni. 
Dzięki temu mieszkańcy mogą wytwarzać mniej śmieci bo mniej zniczy trafia na składowisko 
odpadów, są one ponownie wykorzystywane po wymianie wkładów. Jest to także możliwość 
pomocy osobom, których nie stać na to aby kupić nową lampkę i zapalić na grobie bliskich. 
 

 
Fot. PolsatNews 

 
Zwracam się do Pana z prośbą o informację czy podobne działania były prowadzone w 

Krakowie, a jeżeli nie to o przeanalizowanie możliwości ich wprowadzenia i ustawienia na 
cmentarzach komunalnych miejsc gdzie można zostawić znicze do ponownego wykorzystania. 
 

Z góry dziękuję za pozytywne rozpatrzenie mojej prośby. 

 

Z poważaniem 

   Łukasz Sęk 


